

Title (en)
War head.

Title (de)
Gefechtskopf.

Title (fr)
Tête de combat.

Publication
EP 0186735 A2 19860709 (DE)

Application
EP 85111925 A 19850920

Priority
DE 8427780 U 19840921

Abstract (en)
The invention relates to a warhead (10) with a warhead housing (11) for holding a shaped charge and a fuze (12) connected to the warhead housing (11). In order to improve the shrapnel effect, the warhead housing (11) is designed as a cup-shape and is produced from a metal circle by means of a forming process, such as, for example, deep drawing, a wire mesh (21) having been rolled into the metal circle. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf einen Gefechtskopf (10) mit einem Gefechtskopfgehäuse (11) zur Aufnahme einer Hohlladung und einem mit dem Gefechtskopfgehäuse (11) verbundenen Zünder (12). Zur Verbesserung der Splitterwirkung ist das Gefechtskopfgehäuse (11) topfförmig ausgebildet und durch einen Umformprozeß, wie beispielsweise Tiefziehen, aus einer aus Metall bestehenden Ronde hergestellt, in die ein Drahtgeflecht (21) eingewalzt ist.

IPC 1-7
F42B 13/50; F42B 13/10

IPC 8 full level
F42B 12/22 (2006.01)

CPC (source: EP)
F42B 12/22 (2013.01)

Cited by
GB2368895A; GB2368895B; EP0357514A1; FR2637065A1; US4986188A; WO2008083800A1

Designated contracting state (EPC)
DE FR GB IT NL SE

DOCDDB simple family (publication)
EP 0186735 A2 19860709; DE 8427780 U1 19850515; ES 289135 U 19860301; ES 289135 Y 19861001

DOCDDB simple family (application)
EP 85111925 A 19850920; DE 8427780 U 19840921; ES 289135 U 19850920